
Javno razpravo
so podaljšali

V krajevni skupnosti Urske
Zatlerjeve so prvi pripravili
gradivo o preoblikovanju; ob-
javiti smo ga že v drugi letošnji
številki našega glasila. Javna
razprava o predlogu: iz seda-
nje krajevne skupnosti naj bi
nastali dve novi, se je začela že
januarja, pa kljub temu se ve-
dno ni končana. Ugotovili so
namreč, da v nekaterih stav-

bah na zborih stanovalcev -še
niso razpravljali o predlogu,
zato so razpravo podaljšali. Že
dosedanja razprava - niso je
organizirali po zborih obča-
nov, ampak so se raje odločili
za bolje obiskane zbore stano-
valcev - je potrdila pravilnost
njihove odločitve. Večina kra-
janov je namreč podprla pred-
lagano razdelitev; še več, ne-
kateri so celo razmišljali o raz-
delitvi na tri ali štiri krajevne
skupnosti.

Nekaj težav je v stavbah, ki'
jih prav v tem času naseljujejo
novi stanovalci, saj še vedno
niso organizirani, niti ni prave
evidence, kdaj se je kdo vselil.
Že zdaj imajo težave s prostori
za dejavnost krajevne skupno-
sti, saj se vsak dan zvrsti vrsta
sestankov. Za krajevno skup-
nost bodo konec leta sicer na
voljo prostori na Glinškovi plo-
ščadi, dokler pa ne bodo do-
grajeni bo treba uskladiti želje
in potrebe samoupravnih in
družbenopolitičnih organizacij
v obeh novih krajevnih skup-
nostih.

Najpomembnejša pa je novi-
ca, da že teče postopek evi-
dentiranja možnih kandidatov
za opravljanje najrazličnejših
funkcij v novih krajevnih skup-
nostih. Prvi odziv krajanov je
ugoden, število Ijudi, ki se bo-
do aktivno vključili v krajevno
samoupravo je iz dneva v dan
večje. O imenih obeh novih
krajevnih skupnosti se niso
razpravljali - ena bo verjetno
obdržala sedanje irne, za dru-
go pa pričakujejo tudi predlo-
ge delovnih Ijudi in občanov.


